
Protokoll för förvaltningsgruppen för SchoolSoft 

Tid: 13:00–16:00 

Datum: 2024-09-10 

Plats: Folkbildningsrådet 

 

Närvarande: 

Folkbildningsrådet: Gabriel Kasto, Karin Gustafsson 

 

SchoolSoft: Roland Jarlbäck, Stefan Kantola, Sandra Hammarbäck, Reben Sharif (vi länk) 

 

FSO: Pär Wallin, Karin Karlsson 

 

1. Mötets öppnande 
Karin Karlsson öppnade mötet samt väljs till ordförande 

 

2. Val av sekreterare 
Pär Wallin valde till sekreterare. 

 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll från 2024-05-17 gås igenom. 

Frågor om statistik för ansökningsmodulen togs upp. SchoolSoft följer upp detta under 

punkt 5.   

5. SchoolSoft 
Se separat dokument, dragning SchoolSoft 



 

Beslut: SchoolSoft och FSO träffas  oktober för att introducera ny medarbetare (efter 

Veronica) Petra.  

6. Folkbildningsrådet 
 

Intyg till deltagare med skyddad identitet 

SchoolSoft jobbar vidare med detta. Det är inte klart. Det ska vara klart under hösten 2024.  

I dagsläget behöver folkhögskolorna göra detta vid Folkbildningsrådet – en analog process 

som UHR, egentligen, inte vill hantera.  

 

Ämnen inom specialskolan  

Teckenspråk för döva (specialskolan) – denna kurs går inte att hämta via Skolverkets api – 

SchoolSoft tar frågan vidare till Anna Frisk.  

 

Släcka gamla intyg  

Gamla intyg ska finnas kvar. På längre sikt behöver ett projekt skapas för att titta på denna 

fråga specifikt.  

Beda 

Det har gått bra. Alla folkhögskolor utom två har skickat in till Beda 

FBR vill veta när man kommer kunna hämta meriter från Beda. SchoolSoft tar med sig 

frågan.  

Möjlighet att ange fler funktionsnedsättningar – om en deltagare har flera 

funktionsnedsättningar, detta ska gå att svara ja alternativt nej på. Då finns statistik om 

deltagare med flera funktionsnedsättningar. Utskick från FBR månadsskiftet oktober - 

november 

FBR vill följa upp hur många som får gymnasial yrkesexamen. Folkhögskolorna har inte 

alltid koll på vilken utbildningsnivå de olika kurserna ligger på.  

Rapporter som försvinner 

Släcka i rapporter men finns kvar för folkhögskolorna: Utrikesfödda och 

Utbildningsbakgrund 

7. Beredningsgrupp 
 

- GY25-projektet – Sandra Hammarbäck som projektledare. 



- Rekrytering: Veronicas roll övertas av Petra W har , och Gabriel berättar om rekrytering 

till sin tjänst. Kenneth Levin, startar sin tjänst 1 oktober.  

- Fokusgruppsmöte 5 september – nyhetsbrev, nytt telefonnummer till folkhögskolorna, 

möte mellan FSO och SchoolSoft i september, viktigt att Petra får en förståelse kring 

utbildningsformen folkhögskola.  

 

8. FSO 
 

Folkhögskoleenkäten– viktigt med distribuering av Folkhögskoleenkäten i SchoolSoft för 

att ge skolorna bättre kontroll och på så sätt öka svarsfrekvensen.  SchoolSoft återkommer 

med svar: 1 oktober.  

 

Kommunikation 

FSO önskar en bättre och tydligare kommunikation med SchoolSoft.  

Ansökningsmodulen  

Ett projekt startats i oktober där kommunikatörer på FSO bjuds in.  

 

Rapporter i systemet  

Diskussion kring nya typer av nya rapporter.  

 

Support och manualer – hur ser planen för framtiden ut för SchoolSoft? 

SchoolSoft tittar på lösningar med AI – Chatbottar  

Manualen ses över under hösten 

Pär och Reben tar med frågan till fokusgruppen för SchoolSoft.  

 

Läsårsarkivering – ställer till med synk Google Class room och Teams – Eventfull. Frågan tas 

vidare med SchoolSoft och FSO 

 

Beslut: Tydligare och mer information som går ut innan läsårsarkivering från SchoolSoft.  

9. Övriga frågor 

Nästa möte 
Datum: 2024-12-05 

Tid: 13:00–15:00 



Plats: Sveriges folkhögskolors kansli 

 


